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1. Godkendelse af referat 

 

2. Orientering fra skolen  

a. Børn 

i. Magtanvendelse: 2 elever kom i kamp og måtte skilles ad 

ii. Fravær: Der er lidt feriefravær og lidt sygdom, men ikke noget særligt 

iii. I det kommende skoleår får vi to indskolingsteam 

b. Personale 

i. Sygefravær: Vi har en lærer, der p.t. er sygemeldt med graviditetsgener. Pædagogen 

i klassen har overtaget undervisningen i klassen og der er ansat en pædagog i et 

vikariat. Ellers ser vores sygefravær fint ud. 

ii. Vi har haft besøg af hygiejnekonsulenten. Ejendomsservice har sat 

rengøringshyppigheden op i to rum. 

iii. Voldsindberetninger: Der har været en episode med en elev i en kravsituation. 

iv. Valg af suppleanter til skolebestyrelsen for resten af året og for næste skoleår: Der 

er valgt en suppleant for resten af dette skoleår og der er også valgt to suppleanter 

for det kommende skoleår. 

c. Økonomi 

i. Status: Vi går i 0. Vi har fået en ny elev, der er startet i 8. klasse. Det er muligt, at 

vi skal bruge midler på hjælpemidler til eleven. Vi ved, at vi skal ansætte to 

pædagoger. Den ene som erstatning for Stina og en, fordi vi opnormerer. Vi får 4 

elever i den kommende børnehaveklasse. Vi har otte, der går ud. 

 

3. Principper vedr. iPad og mobiltelefon i skolen – redigeret efter drøftelse på sidste møde – skal 

godkendes (er vedhæftet) Vi evaluerer løbende på åben-skole samarbejdet i de enkelte grupper. 

Principperne er godkendte. 

4. STU – orientering vedr. møde med STU leder og centerchef for skoleområdet 

a. En drøftelse i bestyrelsen. Lise orienterer om, at STU påtænker at benytte Løvstikkens 

lokaler til de elever, der forlader Kildebakken i år. Bestyrelsen har drøftet tiltaget. 

5. Fælles folkeskole  

a. Kommunikationskursus for alle skoleledere på Bornholm– en orientering 
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6. Orientering fra formanden 

a. Henvendelse fra forældre vedr. BAT og kørsel: Forældre har henvendt sig på baggrund af 

en uheldig episode. Dan har henvendt sig til Heldagsskolen og foreslår, at der bliver 

afholdt et fællesmøde med BAT med to repræsentanter fra hver bestyrelse. Det er en 

udfordring, at man ikke kan kontakte BAT telefonisk. Der kunne spørges ind til, hvordan 

BAT kvalitetssikrer? Søs og Dan melder sig til at holde møde med BAT og 

Heldagsskolen. 

 

7. Orientering fra LEV: Henrik orienterer om LEV’s legedage. Lyskassen er flyttet fra Bodilsker til Ols 

Kirke. Christoffer ønsker at bruge den til gudstjenester for udviklingshæmmede og til konfirmation 

for vores elever. Madklubben har holdt sin afslutningsmiddag, der var stor tilslutning. 

 

8. Høringssager 

 

9. Evt.: Brev fra RIK om sommeridrætsskole bliver lagt på forsiden af skoleintra. Lykkeliga tager til 

stævne den 7.06., der er pt. 11 elever tilmeldt. Der arbejdes fortsat på at vi får et varmtvandsbassin i 

Gudhjem. 
 

 

 


